
Magyar Zoltán
országgyű lési képvisel ő

Országgyűlés Hivatal a

Irományszám:,,

Érkezett : 2016 S̀lEPT 14.
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Újabb leépítések a Kormány stratégiai partnerénél? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jabil Circuit Magyarország Kft . tömegesen kíván elbocsátani munkavállalókat tiszaújváros i
telephelyérő l . Az említett amerikai cég egyébként a Kormány stratégiai partnere, akik 2010 é s
2013 között több ízben is részesült uniós, de fő leg állami támogatásokból, összesen mintegy
7,2 milliárd forint mértékben . Ennek ellenére 2009-ben 900, 2013-ban pedig 700 dolgozót
bocsátott el . Korábbi dolgozók Magyar Nemzetnek adott interjújából kiderül az is, hogy a
vállalat eléggé etikátlan – a bár a gusztustalan talán jobban illik rá – módon vált meg a
korábbi elbocsátások alkalmával dolgozóitól, hiszen azoknak fegyelmi osztogattak, hog y
elkerüljék a végkielégítést megfizetését .

Ez a talpig tisztességes amerikai cég, tehát most áthelyezi termelésének egy részét Ukrajnába,
mellyel komoly „foglalkoztatási lyuk” fog keletkezni, az amúgy sem erről nevezetes
tiszaújvárosi térségben . Jogosan merül fel tehát a kérdés, hogy miért kapott milliárdokat a
cég, ha most gondol egyet és megszűntet több mint 600 munkahelyet ?

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miként teheti meg a Kormán y
egyik stratégiai partnere, hogy se szó, se beszéd egyszer csak kihelyez 620 munkahelye t
külfőldre? Milyen állami segítségre számíthatnak az elbocsátásra kerülő dolgozók?
Közmunkán kívül . Kell-e bármilyen visszatérítést fizetnie a Jabil C. Magyarország Kft . -
nek a korábbi támogatásokból? Feltétele-e a támogatásoknak a stabil és hosszú távú
munkahelyteremtés és bővítés? Kormány részéről merült fel felelősség, ha igen milyen
szinten?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . szeptember 14 .
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